
Verksamhetsberättelse för Djurens Rätt Karlskrona 2024 
 
Under 2024 har vi som vanligt bedrivit kampanjer som riksstyrelsen tagit 
fram såväl som lokala sakfrågor. De flesta aktiviteter har ägt rum i vår 
lokal på Fisktorget 1. Varje lördag samt en torsdag i månaden har vi haft 
öppet. Eftersom det dessutom var valår till EU-parlamentet har vi 
uppmärksammat djurpolitiska frågor.   
 
Sedan årsmötet den 6 februari har styrelsen sett ut enligt följande:  
 
Ordförande: Ami Niglöv 
Vice Ordförande: Annie Karlsson 
Sekreterare: Karin Karlsson 
Kassör: Jenny Svensson 
Ledamot: Katharina Strunz 
Suppleant: Jenny Mulligan 
Revisor: Peter Niglöv 
Revisorsuppleant: Kjell Karlsson 
Valberedning ordinarie (sk): Maxine Åkerström  
Valberedning suppleant: Joel Mörck  
 
På årsmötet beviljades styrelsen ansvarsfrihet. Verksamhetsberättelsen, 
balansräkningen och revisionsberättelsen godkändes av årsmötet. 
 
Medlemsantal 
 
Antalet medlemmar i Djurens Rätt Karlskrona låg på 325 vid årsskiftet (351)*. Det är 
en minskning med 26 medlemmar. Tyvärr har vårt mål om att öka med minst 10 
medlemmar ej uppnåtts.  
 
*(Siffror i parentes är medlemsantal för början av 2024.)  
 
Möten 
 
Utöver årsmötet har vi haft 4 protokollförda styrelsesammanträden under året. Våra 
möten är öppna för alla medlemmar.  
 
 
 
 
 



 
 

Aktiviteter och synlighet 
 
Året började med ett trevligt 
årsmöte den 6 februari, då vi fick 
besök av Tina Hogevik från 
riksföreningen. Tina berättade om 
vad som är på gång under året. 
Det var kul! 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Vinterlovspyssel 20 
februari. Lokalen blev 
bokstavligen fullsatt av 
pysselsugna barn som 
gjorde djurpyssel! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 



 
Flygbladsutdelning för tuppkycklingarna 5 mars. Vi delade ut flygblad på stan och la 
även i brevlådor.  

   
 
Rikskonferens 22-24 mars. Ett glatt gäng från Karlskrona deltog och tog med sig 
inspiration hem. 
 
Mot påsk ordnade vi ett lotteri där tre påskägg fyllda med veganska godsaker 
lottades ut. Deltagarna fick svara på en fråga om äggindustrin samtidigt som de 
swishade för lotten.Vi fick ett tiotal lotter sålda och intäkterna täckte precis 
kostnaderna för godiset.   
 

 
 
 



 

 
Vi har försökt ha öppet en torsdagskväll i månaden förutom de ordinarie lördagarna, 
ibland med särskilda teman. Den 14 mars hade vi påskpyssel i lokalen, då vi 
träffades och gjorde pappersfjädrar med mera och den 18 april hade vi spelkväll.   

 
 
Den 16 maj hade vi en workshop där vi 
tillverkade veganska och cruelty free 
shampoo bars tillsammans. Tre 
utomstående deltog. Det var ett trevligt 
och uppskattat evenemang då vi 
pratade om icke djurtestat och 
veganska hygienprodukter.   
 
 
 
 

 
The Body Shop den 4 maj. Vi stod som 
vanligt utanför The Body Shop vid ett tillfälle i 
år och uppmärksammade försöksdjurens 
situation. Många flygblad delades ut.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Vi har fört påverkansarbete i 
samband med EU-valet. Ami var 
med i lokalradio i programmet 
Ring P1 och ställde då 
djurskyddsfrågor till en 
EU-kandidat hos Moderaterna. Vi 
har flitigt delat ut flygblad om 
djurvänliga kandidater både på 
stan och i brevlådor.  
 

 
 
Lövmarknaden 20 juni. Ebba kom från sommarturnén och det blev en lyckad dag 
med hela 17 nya medlemmar! Troligen rekord i antal medlemsvärvningar vid Lövis 
för oss.  
 
 



 
Torsdagsöppet i lokalen med glassprovning 11 juli. Vi testade och betygsatte de 
senaste nyheterna i den veganska glassvärlden. Kul evenemang med 4 personer 
totalt.  
 
 

 
 
Skärgårdsfesten 2-3 augusti. Vi hade öppet i lokalen under skärgårdsfesten. Det 
blev en del besökare vissa stunder. Tatueringarna var mycket populära! Några barn 
fick ansiktsmålning och Rädda Djuren Klubbnytt-tidningar delades ut. Ett par-tre 
stycken gick vår tipsrunda och vi fick en ny medlem i Rädda Djuren-klubben. 
 
 
 
 
 
 
 



 
Karlskrona Pride. Vi var 4 
medlemmar som gick 
tillsammans i Prideparaden 
genom ett regnigt Karlskrona 
och vi syntes bra med vår 
vepa.   
 
 
 
 
 
 
 

 
Den 5 oktober uppmärksammade vi Djurens dag genom att hålla i en quiz och bjuda 
på kanelbullar i lokalen. Fyra personer deltog och vinnaren fick ett medlemskap och 
en kokbok.  
 

 
 
Föreningsdag på BTH 9 oktober. Vi blev 
inbjudna till föreningsdagen på BTH som 
riktar sig till både studenter och allmänhet. 
Det blev många givande konversationer vid 
vårt infobord. En handfull studenter ville ha 
information om våra aktiviteter och skrev upp 
sig på vårt nyhetsbrev eller följde oss på 
Instagram. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sveriges vegovänligaste butik. Flera av oss har ställt upp som volontärer och räknat 
veganska produkter i Karlskronas butiker.  
 
 
 
 



 
Under året har vi affischerat flera gånger för kycklingarna i Lidl-kampanjen.  
 
 
 
Den 17 oktober hade vi spelkväll då vi spelade sällskapsspel. Den 12 december 
julpysslade vi och åt veganska saffransbullar.  

 
 
 
Ami gjorde en resa under året till 
Italien för att volontärarbeta på 
en djurfristad på Sicilien. Den 14 
november höll hon en 
föreläsning i lokalen om 
upplevelsen. Den blev välbesökt 
och intresset var stort!  
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
Det blev en höstlovsaktivitet även detta 
året. Den 29 oktober gjorde barn 
Halloween-pyssel i lokalen och det 
fanns “läskig” fika till försäljning.  
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Vi har börjat samarbeta mer med Oden och NBV. Ami har vid några tillfällen skött 
kaféet på konserterna om fredagskvällarna. Vi fick sälja vegansk fika och ha infobord 
med försäljning. Där nåddes många besökare!  
 
Medier  
 
Facebooksidan och vår Instagram har ständigt uppdaterats och vi har lagt ut våra 
evenemang på dessa plattformar. Som det står i verksamhetsplanen har vi gjort 
minst ett inlägg i månaden.  
 
I januari 2025 ligger antalet följare på Facebook på 669 (658)* och på Instagram 439 
(435)*. Vi har uppnått målet om att öka med 10 följare på Facebook, men inte på 
Instagram.  
 
*(Siffror i parentes är antal följare i januari 2024.) 
 
 
Insändare och artiklar  
 
 
“Massdödandet av tuppkycklingar måste upphöra!” Dagens Nyheter 22 februari 
https://www.dn.se/insandare/massdodandet-av-tuppkycklingar-maste-sluta/  
 
Var tar alla tuppkycklingar vägen? 23 februari Sydöstran 
https://www.sydostran.se/artikel/insandare-var-tar-alla-tuppkycklingar-vagen/  

https://www.dn.se/insandare/massdodandet-av-tuppkycklingar-maste-sluta/
https://www.sydostran.se/artikel/insandare-var-tar-alla-tuppkycklingar-vagen/


 
“För vem är påsken räddad?” Norrbottens Kuriren 28 mars 
https://www.kuriren.nu/insandare/artikel/for-vem-ar-pasken-raddad-/l7yoqq0l  
 
“Mer bete- inte mindre” Folkbladet 2 maj 
https://www.folkbladet.nu/2024-05-02/mer-bete-inte-mindre-1f55e  
 
“Lyckliga kor?” Mariestads- Tidningen 3 maj  
https://www.mariestadstidningen.se/2024/05/03/lyckliga-kor-41af3/  
 
“EU backar i djurskydd- vi kan ändra på det” ETC 20 maj 
https://www.etc.se/debatt/eu-backar-i-djurskydd-vi-kan-aendra-paa-det  
 
Bakåtsträvare mitt i klimatkrisen 29 oktober 
https://www.sydostran.se/artikel/insandare-bakatstravare-mitt-i-klimatkrisen/  
BLT 31 oktober  https://www.blt.se/artikel/en-bakatstravare-mitt-i-klimatkrisen/  
 
“Dags för verklig omställning- för barnens framtid!” (Svar till Christer Leksells 
insändare “Servera mat som barnen äter!” i Sydöstran 30 oktober) 
https://www.sydostran.se/artikel/insandare-dags-for-verklig-omstallning-for-barnens-f
ramtid/  
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BLT 13 november 
https://www.blt.se/artikel/dags-for-en-verklig-omstallning-for-barnens-framtid/  
 
“Dags att regeringen avvecklar minkfarmningen” i samband med Pälsfria fredagen. 
Sydöstran 28 november 
https://www.sydostran.se/artikel/dags-att-regeringen-avvecklar-minkfarmingen/  
 
“Dags att avveckla minkfarmarna” 29 november, Folkbladet.  
https://www.folkbladet.nu/2024-11-29/dags-att-avveckla-minkfarmarna-78c65  
 
“Vem lägger du på jultallriken?” Sydöstran 22 decemebr 
https://www.sydostran.se/artikel/vem-lagger-du-pa-jultallriken/  
BLT 11 december: https://www.blt.se/artikel/insandare-vem-lagger-du-pa-jultallriken/  
 
“Grisarna skulle slippa födas till lidande”  27 december Sydöstran (Svar till Köttätares 
insändare “Ska vi utrota grisarna?” 23 december) 
https://www.sydostran.se/artikel/grisarna-skulle-slippa-fodas-till-lidande/  
 
 
 
Ett fyrverkerifritt Karlskrona  
 
Vårt medborgarförslag togs inte upp i kommunfullmäktige 2024, men det ger oss 
desto mer möjlighet att ta med det stärkta engagemanget för kampanjen in i det nya 
året. Under mellandagarna hjälpte riksföreningen oss att marknadsföra 
namninsamlingen på sociala medier, och vi delade även ut flygblad på stan och i 
brevlådor. Vi nådde vårt mål om att få ihop över tusen namn.  
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Vi riktar ett stort tack till alla generösa gåvogivare och medlemmar. När mycket 
oroväckande händelser sker i omvärlden är det extra viktigt att Djurens Rätt alltid 
finns som en stabil punkt och för djurens talan, för en bättre värld där alla räknas.  
 
 
 
 

 
 


